
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis ze schůze školské rady 

 

14. 3. 2011 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Program: 
 

1. Přítomni 

2. Zahájení 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 

4. Diskuse 

5. Termín další schůze 

6. Úkoly 

 

 

 

1. Přítomni 
 

      Členové školské rady -   Stanislava Kučerová  

                                        Libuše Moníková  

                                        Jan Klubíčko 

                                        Hana Nováková 

                                        Veronika Syrovátková 

     

 

 

2. Zahájení 
 

Zahájení schůze provedl Jan Klubíčko. Přivítal zúčastněné a seznámil je s programem 

schůze. 

 

 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 
 

 

Paní učitelka Hana Nováková seznámila přítomné s návrhem rozpočtu školy na rok 2011.                     

Rozpočet je schválen Radou města a je zvýšen o 200 000 Kč. 

V rozpočtu je částka na otevřené hřiště a internet pro seniory. 

V rozpočtu na mzdy jsou poprvé odděleny finanční prostředky pro pedagogické a provozní 

pracovníky zvlášť. 

 

 

 

4. Diskuse 
 

 

Paní Moníková sdělila, že vedoucí odboru školství zjistila, že všechny školy mají přidělenou 

výši financí přibližně stejnou. Pro výši rozpočtu hraje roli počet žáků na škole.  

Chystá se novelizace školského zákona – školské rady jsou přínosem, budou pokračovat ve 

své činnosti. 

 

Pan Klubíčko informoval přítomné o zasedání Komise místní samosprávy dne 22. 3. 2011, 

kam je pozván náměstek pro školství pan Kučera. Členové samosprávy ho chtějí seznámit s 

tématem „škola a školka“. 



 

5. Termín další schůze 
 

 

      Termín schůze byl předběžně domluven členy školské rady na 10. 10. 2011 v 16.00 

hodin.   
 

 

 

6. Úkoly 
 

Projednání a schválení výroční zprávy 

 

 

 

 

Zapsala. H. Nováková 

              V. Syrovátková 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


